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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1559 Antal uppklarade brott

Svensk polis löser allt färre brott. Enligt uppgifter från Dagens Nyheter är 
brottsuppklaringen i dag den lägsta på 16 år. Förra året klarades 14 procent av 
brotten upp, jämfört med 18 procent fem år tidigare. När det gäller mängdbrott 
är statistiken ännu sämre. Brottsuppklaringsgraden för skadegörelsebrott har 
nästan halverats, från 4,0 procent år 2010 till 2,1 procent förra året. 3,5 procent 
av bostadsinbrotten klarades upp förra året; år 2010 var andelen 4,2 procent. 
12,6 procent av misshandelsbrotten klarades upp förra året; år 2010 var andelen 
18,3 procent.

Det är en oroväckande utveckling som måste brytas för att allmänhetens 
förtroende för polisens förmåga att lösa brott ska upprätthållas.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att skapa förutsättningar för 
Polismyndigheten att klara upp fler brott?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-09-02
Besvaras senast
2016-09-16
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


